捐赠物申报表

Application Form for Donation
捐赠人/Donor:                              身份证/ID Number:
联系地址/Address:                           邮 编/Postcode:
联系电话/Tel :                               捐赠委托人/Trustee: 

	序号

No.
	名    称

Name
	年代

Year
	现状

（完残情况）

Current Condition

(complete or damaged) 
	数 量

（件）

No. of Items
	备 注

Remarks

	1
	
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	

	3
	
	
	
	
	

	4
	
	
	
	
	

	5
	
	
	
	
	

	捐

赠

物

流

转

等

说

明


	


捐赠物明细：

Detailed Information of Donated Items:
	序号

No.
	名  称Name
	年代 Year
	数量 No. of Items
	尺寸（cm）

Size
	照  片

Photo

	1
	
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	

	3
	
	
	
	
	

	4
	
	
	
	
	

	5
	
	
	
	
	


捐赠人（签名）：

Donor (signature):

捐赠单位法定代表人（签字、公章）：

Legal representative of donating organisation (signature/official seal):

日期：   年   月   日

Date: year-month-date
表格填写说明：

Notes:
1、 填写相关文字信息，或视频编辑一段该捐赠物的说明（捐赠者与捐赠物的渊源，或者捐赠物本身蕴含的故事，1000字内文字说明及2分钟视频述说奥运故事，故事不得虚构）。

· Please describe items in writing or videos (explaining the relationship between donor and item to be donated or story of the item to be donated; please keep written descriptions under 1,000 words and videos less than 2 minutes).

2、 视频要求：AVI、MPEG4、MTS、WMV、AVCHD、MPG等720P以上高清格式视频，500MB以内。

· Requirements for videos: AVI, MPEG4, MTS, WMV, AVCHD and MPG formats, filmed at a quality of 720p or above and submitted in file-size under 500MB.
3、 图片要求：不压缩“捐赠物明细”内的原始图片，同时原始图片打包作为附件，一并发到征集邮箱。 

· Requirements for photos: Upload original, uncompressed pictures to the “Detailed Information of Donated Items” section and also include as attachments in the email.

4、 如该捐赠物具有相关的所有权凭证，该凭证应一并交赠并附上照片。

· If donated items have certificates of ownership, these should also be included in the email.
5、 如捐赠物数量过多，请按现表格样式自行“插入行”。

· If you wish to donate a large number of items, please use “Insert Rows” function in the table.
Explanation/proof ownership and donation transfer procedures








